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1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 25.oktobris        protokols Nr. 23. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 20.10.2023.plkst. 08:54 

- atklāta 11.10.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Attīstības komitejas jautājumi 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības Vides un attīstības komisijas sastāva maiņu;  

2. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Lempji”, Baldones pagastā;  

3. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Čauņu masīvs” zemes vienībā Baldones pagastā;  

4. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Mašenu sils” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250020182, Baldones 

pagastā;  

5. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Mašenu sils” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250020215, Baldones 

pagastā;  

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Minkas”, Daugmales pagastā,;  

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Pukstiņi”, Daugmales pagastā,;  

8. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Dzērvenītes”, Daugmales pagastā;  

9. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Dravas”, Daugmales pagastā;  

10. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Sarmas-1”, Daugmales pagastā;  

11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Zeltkalni-1”, Daugmales pagastā;  

12. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Vecrauši”, Ķekavas pagastā, sadalei;  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamā īpašuma “Suitiņu ceļš” un 

“Vecsuitiņi”, Dzintaros, Daugmales pagastā, robežu pārkārtošanai;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamā īpašuma “Bērzes” Daugmales 

pagastā sadalīšanai;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Rakaru ielā 11, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā, sadalei;  

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma Grīzupes ielā 12, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā, sadalei;  

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam Silmaču ielā 46, 

Baldonē;  
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18. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Krūkļi”, Saulgožos, 

Ķekavas pagastā;  

19. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Rāmavas 

iela 52”  grozījumu teritorijā, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

20. Par lokālplānojuma projekta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā 

“Dienvidi”, Baldones pagastā, nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai;  

21. Par nekustamā īpašuma “Sudrabegles” un Līvas iela 20 , Ķekavā, zemes vienību 

apvienošanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi 

22. Par nekustamā īpašuma "Mazā Rāmavas iela", Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, iegādi;  

23. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Baldones pilsētas un 

Baldones pagasta administratīvajā teritorijā;  

24. Par zemes gabala Nākotnes iela, Ķekavā, Ķekavas novadā,  daļas un uz tā esošā auto 

stāvlaukuma, nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi 

25. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar  ierobežotu atbildību “Remido”;  

26. Par M.U. atbrīvošanu no Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas  izglītības iestādes 

“Zvaigznīte” vadītājas amata;  

27. Par dalību projektā “Izglītojoša pilsētu kopiena: Eiropas vides tīkls jaunatnes iespēju 

nodrošināšanai un kopienas veidošanai”. 

Drošības komitejas jautājums  

28. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā. 

Apvienoto komiteju jautājumi  

29. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību Rīgas plānošanas reģiona izsludinātajā konkursā 

“Remigrācijas atbalsta pasākums – uzņēmējdarbības atbalsts”.;  

30. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā (trešie).  

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektores p.i. Māris Zelčs;  

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. 

Sēdē nepiedalās: Arnolds Keisters. 
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Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību.  

Jautājumu par darba kārtību nav un Žilko aicina apstiprināt sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 25.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:22) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – saskaņā ar nolikumu Vides un attīstības komisija darbojas 

piecu locekļu sastāvā. Saņemts iesniegums no viena komisijas locekļa, kurā viņš izsaka vēlmi 

pārtraukt darbu šai komisijā, tāpēc tika izsludināts konkurss uz vakanto vietu. Termiņā saņemti 

četri pieteikumi un viens pēc termiņa beigām. Jautājumu izskatīja komitejā un komiteja lēma 

virzīt uz domes sēdi visus piecus kandidātus. Uz šodienas domes sēdi ir uzaicināti visi pieci 

pretendenti un dome varēs lemt par ievēlamo komisijas locekli. 

Žilko dod vārdu amata pretendentiem un nosauc secību, kādā viņi varēs sevi prezentēt. 

Sevi un savu motivāciju strādāt Vides un attīstības komisijā prezentē M.G., Ē.S., L.B., G.U., E.T.. 

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis, Žilko, Romanovska, Andris Vītols, Pozņaks, Variks, 

Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Jerums, Putniņa, B., G., T., U., S., Zvaigzne.  

Diskutē par komisijas locekļu ievēlēšanas kārtību. 

Žilko nosaka, ka Jeruma priekšlikumu  - “Uzklausot uzdoto jautājumu un atbilžu sesiju, ierosinu 

pārsaukt komisiju par Vides, attīstības un enerģētikas komisiju” - virza uz tuvāko Attīstības 

komiteju. 

Žilko jautājumu sadaļu slēdz un atklāj  debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Aigara Vītols –  

Ievēlēšanai komisijā virzīt kandidātu, kurš saņēmis pusi un vairāk balsis par. Ja par 

vairākiem kandidātiem ir saņemts vienāds vairākuma atbalsts, par šiem kandidātiem tiek 

balsots atkārtoti, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par M.G., 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ints Vancāns, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 4 (Andris Ceļmalnieks, 

Edgars Brigmanis, Ineta Lazda, Juris Žilko), “Atturas” – 7 (Aigars Vītols, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par Ē.S., 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 3 (Andris 

Vītols, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 6 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par L.B., 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsīm “Par” (Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 8 (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ints Vancāns, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), 

“Atturas” – 9 (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par G.U., 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm “Par” (Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 9 (Andris Ceļmalnieks, 

Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 7 (Aigars Vītols, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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6.priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par E.T., 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Ints Vancāns), “Atturas” – 6 (Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko secina, ka domes balsu vairākumu saņēmis viens pretendents Elvis Teninsons, papildina 

lēmuma projektu ar datiem par šo personu un Žilko aicina balsot par papildināto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” –1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novad a dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Vides un attīstības komisijas locekļa amatā E.T. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:40 līdz 10:50. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

2. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:53:20) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šodien darba kārtībā lielākā daļa jautājumu ir par zemes 

izdalīšanu Rail Blatica trases izveidošanai. Šajā gadījumā no īpašuma kas pieder divām fiziskām 

personām, atdalīs vienu zemes vienību tieši trases vajadzībām. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Lempji”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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3. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:55:16) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī īpašuma, kas ir meža masīvs, tiks atdalīta viena zemes 

vienība paralēlajiem ceļiem un otra - upes gultnes pārvirzīšanai. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Cauņu masīvs”, 

Baldones pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:56:33) 

Par jautājumu Karina Putniņa – īpašums Mašēnu sils sastāv no vairākām zemes vienībām, no 

vienas, par ko ir šis jautājums, tiek atdalīta zemes vienība dzelzceļa trasei. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mašēnu sils”, 

Baldones pagastā, zemes vienībai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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5. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:58:04) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šīs tā paša īpašuma zemes vienības atdalīs divas zemes 

vienības, vienu trasei un otru ceļu tīkla attīstībai. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mašēnu sils”, 

Baldones pagastā, zemes vienībai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:59:28) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī īpašuma atdalīs vienu zemes vienību ceļu tīklu izbūvei. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Minkas”, Daugmales 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:00:33) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī īpašuma paredzēts izdalīt vienu zemes vienību dzelzceļa 

trasei. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Pukstiņi”, Daugmales 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:01:40) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī īpašuma nolemts atdalīt divas zemes vienības, vienu 

trasei, otru – paralēlo ceļu izveidei. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Dzērvenītes”, 

Daugmales pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

9. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:02:58) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī īpašuma paredzēts atdalīt vienu zemes vienību trasei un 

vienu – ceļu tīkla attīstībai. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Dravas”, Daugmales 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:04:10) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī īpašuma plānots atdalīt vienu zemes vienību pašas trases 

izveidei. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Sarmas-1”, Daugmales 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:05:16) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī īpašuma plānots atdalīt vienu zemes vienību paralēlo ceļu 

attīstībai.  Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Zeltkalni-1”, 

Daugmales pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:06:34) 

Par jautājumu Karina Putniņa – no šī zemes īpašuma paredzēts atdalīt divas zemes vienības, 

vienu trasei un otru ceļiem. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Vecrauši”, Ķekavas 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

13. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:08:42) 

Par jautājumu Karina Putniņa – beidzās jautājumi saistīti ar Rail Baltica trases izbūvi, nākamie 

jautājumi saistās ar personu iesniegumiem. Vecsuitiņu īpašums pieder privātpersonai, bet 

Suitiņu ceļš – pašvaldībai un daļa ceļa ietilpst privātpersonu īpašumā. Ir noslēgta vienošanās 

starp pašvaldību un privātīpašniekiem par zemju robežu pārkāršošanu, izdalot Suitiņu ceļu 

atsevišķā zemes vienībā un pievienojot to Suitiņu ceļa pašvaldības daļai. Lai to īstenotu dzīvē, 

tad nepieciešams izstrādāt zemes ierīcības projektu.  Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajiem īpašumiem “Suitiņu ceļš” un 

“Vecsuitiņi”, Dzintaros, Daugmales pagastā, robežu pārkārtošanai saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:11:00) 

Par jautājumu Karina Putniņa – minētais īpašums pieder divām fiziskām personām, un tās vēlas 

atdalīt no šī īpašuma zemes gabalu 2 ha platībā, tāpēc nepieciešams izstrādāt zemes ierīcības 

projektu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Gatis Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Bērzes”, Daugmales 

pagastā, sadalīšanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 
Līcis pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo viņam pieder šis 

īpašums. 

 

 

15. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:13:15) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums pieder divām fiziskām personām un tajā bija 

paredzēts uzbūvēt dvīņu māju. Viens īpašnieks savu māju ir uzbūvējis, bet otrs – nē. Ēku  

īpašnieks vēlas zemi reāli sadalīt, bet otrs īpašnieks vēlas pārdot visu īpašumu. Zemes ierīcības 

projekta izstrādi var uzsākt uz viena īpašnieka iesnieguma pamata, bet apstiprināt to varēs tikai 

tad, kad piekritīs abi īpašnieki. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Rakaru ielā 11, 

Krogsilā,  Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:15:53) 

Par jautājumu Karina Putniņa – zemes gabals ir pietiekami liels, lai to varētu sadalīt, tāpēc, 

pamatojoties uz domes šā gada 9.augusta lēmumu, tika uzsākts zemes ierīcības projekts. Šobrīd 

projekts ir izstrādāts atbilstoši nosacījumiem, zemi sadala divos zemes gabalos, tiem piešķir 

adreses un lietošanas mērķus. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma Grīzupes ielā 12, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā, sadalei. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:17:53) 

Par jautājumu Karina Putniņa – zemes ierīcības projekts izstrādāts pamatojoties uz domes 

2021.gada 21.oktobra lēmumu. Projekts paredz atdalīt no īpašuma zemes gabalu 1 ha platībā un 

izdalīt ielu sarakano līniju robežās. Atdalītajam zemes gabalam piešķir adresi un lietošanas 

mērķi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajam īpašumam Silmaču ielā 46, Baldonē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:21:18) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šim zemes īpašumam lietošanas mērķis ir lauksaimniecība, tas 

ir bijušais fermu komplekss. Lai zemei mainītu lietošanas mērķus uz plānoto, nepieciešams 

izstrādāt detālplānojumu. Īpašumā paredzēts izveidot vieglās rūpniecības, noliktavu, 

tirdzniecības un biroja ēku apbūvi, kā arī izveidot transporta infrastruktūras koridorus. Lēmuma 

projekts tapis pamatojoties uz īpašnieka iesniegumu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajam īpašumam “Krūkļi”, Saulgožos, 

Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma teritorijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:25:09) 

Par jautājumu Karina Putniņa – īpašums pieder vienai fiziskai personai, detālplānojums 

izstrādāts atbilstoši nosacījumiem, ir izbūvētas ielas un komunikācijas, kā to paredzēja 

administratīvais līgums. Šis lēmums ir par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 17 parcelēm, 

lai varētu uzsākt zemes sadalīšanu apbūvei. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Rāmavas 

iela 52”  grozījumu teritorijā, Rāmavā,  Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par lokālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:29:57) 

Par jautājumu Karina Putniņa – izstrādāts lokālplānojums, kas uzsākts pamatojoties uz domes 

2022.gada 17.decembra lēmumu. Nosacījumi paredzēja, ka jāpanāk vienošanās par Ziemeļu 

ceļa daļas asfaltēšanu un ceļa nestspējas izpēti, jo attīstītājs vēlas veidot būvmateriālu 

pārstrādes vietu, kas radīs ceļiem papildus slodzi. Vienošanās pagaidām nav noslēgta, 

lokālplānojumu var nodot publiskajai apspriešanai. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Križanovskis, Putniņa, Variks. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot lokālplānojuma projektu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā 

“Dienvidi”, Baldones pagastā, publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

21. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:37:11) 

Par jautājumu Karina Putniņa – abi nekustamie īpašumi pieder vienai fiziskai personai un uz šīs 

personas iesnieguma pamata sagatavots lēmuma projekts par īpašumu apvienošanu. Ar lēmumu 

tiks piešķirta adrese un attiecīgie lietošanas mērķi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamos īpašumus “Sudrabegles” un Līvas iela 20, Ķekavā, izveidojot 

vienu nekustamo īpašumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

22. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:39:32) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no uzņēmēja ar piedāvājumu iegādāties 

divas zemes vienības uz kurām realizēta iela. Sagatavots lēmuma projekts par šo zemes vienību 

iegādi par 2 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Iegūt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā nekustamo īpašumu “Mazā Rāmavas iela”, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā, atsavinot to no SIA “Luning Shop Fitting”, par 2 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par sadzīves atkrituu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:41:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ar šo lēmumu tiktu apstiprinātas atkritumu 

apsaimniekošanas izmaksas Baldones pagastā un pilsētā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Baldones pilsētas un Baldones pagasta administratīvajā teritorijā noteikt nešķirotu sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanas viena kubikmetra apsaimniekošanas maksu 18,55 EUR/m3 

(neieskaitot pievienotās vērtības nodokli) apmērā, dalīti savākto bioloģisko atkritumu 

apsaimniekošanas maksu 14,84 EUR/m3 (neieskaitot pievienotās vērtības nodokli) apmērā, 

no 2023.gada 1.novembra. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

24. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:43:10) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – 16.oktobrī notika nomas tiesību izsole, kurā piedalījās divi 

pretendemti, izsole noslēdzās ar desmito soli un nomas tiesības tika nosolītas par 56100 euro. 

Lēmums sagatavots par izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes gabala Nākotnes iela, Ķekavā, daļas 68 m² platībā un uz tā esošā auto 

stāvlaukuma, nomas tiesības izsolē nosolīto cenu EUR 2,75 par 1 m2 mēnesī, bez 

pievienotās vērtības nodokļa, kuru 2023.gada 16.oktobrī izsolē nosolīja AS “Latvenergo”. 

Lēmums pielikumā.  
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

25. 
Par grozījumiem deleģēšanas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:45:17) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – tika saņemts šīs juridiskās personas iesniegums, kurā tā 

lūdz piešķirt papildus finansējumu pašvaldības deleģētām divām grupām pirmsskolas izglītības 

iestādē Lāsīte, Zaļā ielā un Smilšu ielā Baložos, jo 2023.gadā ir palielināta zemākā algas likme 

pirmsskolas pedagogiem, kā arī ir pieauguši komunālie maksājumi. Deleģēšanas līgums noslēgts 

2016.gada 15.augustā un pirmsskolas pakalpojumus izmanto bērni no 1,5 līdz 4 gadu vecumam. 

Saskaņā ar Ministru kabineta noteikumiem dome ir apstiprinājusi atbalstu 300 euro no 1,5 līdz 4 

gadiem un 240 euro 5 līdz 6 gadīgiem bērniem, kuriem nepieciešama obligātā apmācība 

pamatizglītības apmācībai. Savukārt Ministru kabineta noteiktā pirmsskolas pedagogu zemākā 

algas likme ar 2023.gada 1.janvāri ir 1070 euro, kas ir par 10,3 euro vairāk, nekā 2022.gadā, 

bet ar 2023.gada 1.septembri zemākā likme noteikta 1240 euro, un plānots, ka ar 2024.gada 

1.janvāri zemākā pedagogu algas likme būs 1360 euro. Saskaņā ar pašvaldības apstiprināto 

pedagogu atalgojuma nolikumu pedagogu zemākā likme noteikta amplidūdā no 1270 līdz 1370 

euro un saskaņā ar REMIDO iesniegto tāmi šobrīd viena izglītojamā izmaksas ir ap 320 euro. 

Šajā bērnudāzā pakalpojumus saņem 49 izglītojamie, un bērnudārzs nesaņem valsts 

mērķdotāciju par šiem bērniem. Komitejas lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

“Remido”, 2016.gada 15.augustā noslēgtajā deleģēšanas līgumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par iestādes vadītājas atbrīvošanu no amata 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:50:18) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldība saņēmusi iestādes vadītājas iesniegumu ar 

lūgumu atbrīvot no darba pienākumiem ar šā gada 31.decembri, līdz ar to dome var lemt par PII 

Zvaigznīte vadītājas atbrīvošanu no amata un izsludināt konkursu uz vakanto amatu. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Romanovska, Malaha. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbrīvot M.U. no Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” 

vadītājas amata ar 2023.gada 31.decembri. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

27. 
Par dalību Eiropas savienības fondu projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:54:05) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šī ir jauna programma, kas veicina informācijas 

apmaiņu starp dažādu valstu iedzīvotājiem, stiprina savstapējo izpratni un iecietību, sniedz 

iespēju paplašināt redzesloku un attīsta Eiropas piederības sajūtu, izmanotjot pašvaldību 

sadarbību. Projektā ir astoņi sadarbības partneri, vadošais ir Sjennas pašvaldība Itālijā, vēl 

piedalās Ķekava, Kipra, Spanija, Slovēnija, Rumānija, Grieķija un Ungārija. Kopējais projekta 

finansējums ir ap 172 tūkstoši, no tā Ķekavas pašvaldībai būs pieejami 18500 euro. Projekta 

ilgums ir divi gadi. Viņa stāsta par projekta mērķiem un procesiem. Komitejas lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Izglītojoša pilsētu kopiena: Eiropas vides tīkls jaunatnes iespēju 

nodrošināšanai un kopienas veidošanai”  realizēšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:00 līdz 14:00. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

28. 
Par grozījumiem komisijas nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:01:10) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pēc būtības šis ir tehniska rakstura lēmums, jo civilās 

aizsardzības komisija sastāv no dažādu valsts un pašvaldības struktūru pārstāvjiem. Viens no 

komisijas locekļiem ir pārstāvis no Neatliekamās medicīniskās palīdzības dienesta. Pašvaldība 
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no šīs iestādes saņēma vēstuli, kurā tā deleģē citu pārstāvi darbam komisijā. Līdz ar to 

sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kas paredz komisijas locekļa maiņu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Pozņaks, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumā, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumu Nr. 2., 

protokols Nr. 3/2021. 

Lēmums pielikumā.  

 

APVIENOTO KOMITEJU JAUTĀJUMI 

29. 
Par dalību pašvaldību konkursā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:10:54) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – Rīgas plānošanas reģions ir izsludinājis konkursu pašvaldībām 

“Remigrācijas atbalsta pasākums – uzņēmējdarbības atbalsts”, dalību tajā ņem arī Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija, atbalsta ilgums ir no 2024 līdz 2026.gadam un 

mērķis ir diasporas likuma normu īstenošana un remigrācijas pasākumu īstenošana reģionos, 

šajā gadījumā Rīgas reģionā. Līdzīgi konkursi notiek arī citos Latvijas plānošanas reģionos. 

Viena pasākuma atbalsts ir līdz 80 tūkstošiem euro kalendārajā gadā, jeb tās ir desmit jaunas 

darba vietas vai desmit jauni uzņēmumi, kas ar finanšu līdzekļu atbalstu tiktu veicināti. Sākuma 

posmā tas ir konkurss, tālāk tās pašvaldības, kuras uzvarēs un saņems līdzekļus, organizēs vēl 

vienu konkursu starp uzņēmējiem vai remigrantiem un uzvarētājs saņems finansējumu. Ir veikta 

aptauja starp uzņēmējiem, kas darbojas novadā, vai viņus interesētu šāds atbalsts un vai tie būtu 

gatavi arī paši finansēt šādu darba vietu izveidošanu, un pozitīvu atbildi ir snieguši divi 

uzņēmēji, kas liecina, ka interese ir. Ķekavas pašvaldība šādā konkursā piedalītos pirmo reizi. 

Lēmuma projekts paredz nākamo trīs gadu laikā atbalstīt ar pašvaldības līdzfinansējumu astoņu 

remigrantu dibinātu uzņēmumu izveidi vai darba vietu izveidi remigrantiem. Kopumā tie būtu 96 

tūkstoši euro nākamo trīs gadu periodā. Apvienotā komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, 

“Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Ķekavas novada pašvaldības dalību konkursā “Remigrācijas atbalsta pasākums – 

uzņēmējdarbības atbalsts” uz visu periodu (2024., 2025. un 2026. gadiem). 

Lēmums pielikumā.  
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30. 
Par grozījumiem pašvaldības budžetā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:16:35) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šie šogad ir trešie budžeta grozījumi. Sagatavoti saistošie 

noteikumi, pielikumi un paskaidrojuma raksts, kur visi grozījumi redzami. Pēc būtības budžetā 

precizēti ieņēmumi un izdevumi. Tālāk Žilko stāsta par veicamajiem grozījumiem pa pozīcijām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Aigars Vītols, Ceļmalnieks, Pūriņa. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. 21/2023 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 8.februāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetu”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 14:31. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


